

# Notulen ALV Swift 23 maart 2017

Aanwezig bestuur: Willem Haasnoot (voorzitter) , Dick Tensen penningmeester) , Nelly van der Does, Jaap Weeder

Aanwezig leden: Henk Kern, Hans Neuteboom , Bas Koster, Martin Zonderop, Michiel Apon, Arno Verhagen , K van Rooyen, Gert Arkensteijn, Lex van Kelkher, Cor Vergeer, Chrit Deckers, Koos van Schie, Bert Blommestijn, M. Spies, A. Vermeulen , CA van Amsterdam, G. Kranse, N. Holswilder, J. Van Amsterdam Jan Boom, Frans de Haan , Frans van Rijn, Egberts, Rob Hogenelst, G. Koers, E v. Goozen, Bde lange, Meike Vermaase, Manon de Willigen, Teun Kleijburg, Johan Zuijderduijn, Joop Hoogenboom, Wim van Soest, Gertruud Zandbergen, Barry Kerkvliet, Floris Vletter, Bas Leeuwis, Jan en Riet van de Heyde, B. van ...., Gwen van de Ven, Patricia van Velsen (verslag)en 2 mensen waarvan alleen de handtekening bekend is.

## 1. Opening en mededelingen

- De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur. De agenda wordt vastgesteld. Er wordt stilgestaan bij de mensen die afgelopen jaar zijn overleden.

## 2. Vaststelling verslag ALV 2016

Het verslag 2016 wordt vastgesteld zonder opmerkingen/aanvullingen van de leden.

## 3. Jaarverslag 2016 middels mondelinge verslagen van de commissievoorzitters

Door het ontbreken van schriftelijke verslagen van de commissies worden deze ter plekke mondeling gedaan

### 3a Evenementencommissie – Martin Zonderop

Martin noemt de Haringparty, taptoe ( 3<sup>e</sup> prijs gehaald) en het 1<sup>e</sup> wielercafé SWIFT

### 3b Barcommissie – Jaap Weeder

Jaap geeft aan dat er een nieuw kassasysteem is aangeschaft en dat we het pinnen meer moeten promoten ivm de beveiligingsrisico's van kasgeld.

### 3c Rencommissie - Floris Vetter

Met betrekking tot het veldrijden met 130 deelnemers wordt aangegeven dat er problemen met omwonenden zijn geweest (gemeente wil nu dat we vergunning aanvragen dus niet meer vergunningsvrij, ).

M.b.t. De dinsdagavond competitie – het tempo gaat omhoog, nieuw niveau c wordt toegevoegd als instap.

3<sup>e</sup> competitie tijdrif in Woubrugge. Extra vrijwilligers zijn hiervoor nodig .

Swabo –dames doen mee met topcompetitie, voor de heren minder zwaar en verjongt. Bijdrage is verlaagd. Het is het 15<sup>e</sup> seizoen .

### 3d Sponsorcommissie - Frans van Rijn

Frans legt uit dat er een nieuwe opzet is gemaakt voor sponsors in de vorm van een menukaart. Er zijn nog geen toezeggingen voor hoofdsponsor. Er is een Informatiemap over sponsors. Wel toezeggingen van kleinere sponsors.

### 3° Jeugdcommissie - Barry van Kerkvliet

Barry geeft aan dat de jeugd bloeit. Er zijn wekelijks gemiddeld 35-40 leden. Er zijn gezamenlijke acties zoals kamp, bijdrage aan JZC en oa tijdrijden. Zelf is hij hoofdtrainer en dit jaar is hij dit voor het laatst. 22 April is er een landelijke wedstrijd.

### 3f JZC – Rob Hogenvest (ivm afwezigheid van Anton Dalhuizen )

Rob geeft aan dat de verkeersveiligheid meer aandacht vraagt en dat de eisen provincie/gemeente verzaagd. Ook noemt hij de sponsors.

### 3g– Bouw en onderhoud- Chrit Deckers

Chrit geeft aan dat afgelopen jaar de hekken en het buitenterrein aangepast zijn. De commissie heeft adhv inspraakavond het terrein van Avanti bekeken om ideeën en adviezen van hen te horen. Er is oa spuitplaats gemaakt. Dit jaar komt de bar aan de beurt. Voor de kerst moet dit klaar zijn.

### 3h Junioren/nieuwelingen - Joris Zandbergen

Joris vertelt dat er in 2016 15 overwinningen behaald zijn, beter dan ooit. Er zijn een paar renners die op hoog niveau rijden. 2016 was erg succesvol maar 2017 wordt lastiger vanwege vertrek leden ivm bereiken maximum leeftijd en weinig aanwas vanaf de jeugd (en te weinig wedstrijd mentaliteit) Hij hoopt voor 2018 renners van buiten binnen te halen.

### 3i Kleding commissie - Michiel Apon .

De commissie wil uitbreiden. Bestellen gaat nu direct bij Bioracer. Huidig shirt stopt aangezien Nem stopt met het sponsoren van Swift. Nieuw shirt is mogelijk voor meerdere sponsors. Doel bij 100 jaar bestaan iedereen in de nieuwe outfit. In mei zullen de eerste tekeningen bekend zijn.

### 3j Toercommissie – Henk Kern

Henk vertelt dat hij met 6 leden de commissie vormt. Er waren afgelopen jaar 2000 deelnemers op zondag, 1700 op dinsdag; op donderdag 250 deelnemers en op de trainingen 15-20 deelnemers. Cursus 'Start to bike' heeft plaatsgevonden en een cursus wegkapitein. Afgelopen jaar is er een IJsselmeertocht georganiseerd met 17 deelnemers. Het hele jaar waren er activiteiten op diverse niveaus.

### 3k Communicatie - Willem Haasnoot

Willem geeft aan dat de solo hardcopy gestopt is. Digitale versie is ontstaan maar met slechte opstart. .

### 3l Vragen van leden naar aanleiding van de mondelinge verslagen

Johan Zuyderduin – Wat is de toegevoegde waarde van lidmaatschap NTFU? Henk Kern licht toe ( verzekering);

Michiel Apon vraagt naar de het plan om renners voor Joris meer aan te sporen.

Nico Holswiller – vraagt hoeveel sponsors erop het shirt komen. Hij waarschuwt voor te veel sponsors op een shirt.

Elly van Goozen vraagt of 3 munten voor een wijntje niet te veel is gevraagd tijdens de JZC aangezien de kwaliteit wijn hier niet naar was. Er werden verschillende wijnen geschonken. Jaap neemt dit punt mee.

#### **4. Financieel Verslag 2016**

Leden die dit wensten hebben het verslag voorafgaand aan de vergadering ontvangen. Dick Tensen geeft een toelichting op de winst- en verliesrekening en op de balans. Naar aanleiding van de uitleg van Dick worden er een paar vragen gesteld door Rob Hogenelst, Frans van Rijn, Chrit Deckers en Cor Vergeer. Dick kan op een aantal vragen antwoord geven. Op de rest komt hij nog terug.

#### **5. Verslag van de Kascontrole commissie**

Johan Zuijderduin en Adriaan van Ooijen hebben de kas gecontroleerd over 2016. Adriaan van Ooijen is niet aanwezig, hij heeft wel zijn goedkeuring gegeven per mail van 22 maart 2017. Johan kan geen goed gefundeerd oordeel geven over de kas door misverstanden met Adriaan en late aanlevering van de jaarcijfers. George Koers stelt de vraag of een kascontrole door 1 persoon voldoet. Frans van Rijn heeft naar de cijfers gekeken en stelt voor decharge te verlenen. Nico Holswilder stelt voor een accountant in te huren om de kascontrole te laten doen. Hierop wordt gereageerd dat de kosten hiervoor erg hoog zijn. Meerderheid van de aanwezigen (1 tegen) stelt voor decharge te verlenen aan het bestuur.

#### **6. Décharge bestuur, financieel beheer en activiteiten**

Aan de betrokken personen wordt décharge verleend.

#### **7. Benoeming leden kascontrolecommissie 2017**

Een nieuw kascontrolecommissie wordt samengesteld en bestaat uit: Adriaan van Ooijen en Bas Koster.

#### **8. Vaststelling begroting 2017**

Dick geeft een toelichting op de begroting: Het is een negatieve begroting maar naar verwachting zal dit nog rechtkomen. Renbijdrage Swabo is lager door minder deelnemers. Amateurs a en b veel baten door hoge inkomsten eigen sponsors. Aangepast fietsen, meer kosten verwacht ivm toenemen activiteiten. Van de sponsorgelden wordt verwacht dat deze toenemen.

Waarom levert de jeugd weinig op – vraag van Manon de Willigen, geen eigen sponsors wel veel activiteiten zoals nationale wedstrijdkosten. Ze stelt voor dat de jeugd zelf ook bijdrage levert aan inkomsten (jantje beton bv). Jaap reageert dat ze weinig vrijwilligers hebben die dit kunnen uitvoeren en roept mensen op om mee te denken/doen. Dick doet nog een mededeling dat de contributie met 50 cent wordt verhoogd. Tot slot stelt Rob nog een vraag over het aantal leden. We hebben 280 basisleden, die lid zijn van de KNWU. Begroting wordt vastgesteld.

#### **9. Samenstelling bestuur**

Aftredende bestuursleden. Nelly als bestuurslid (3 termijnen) maar blijft voorzitter van aangepast wielrennen, Daniëlle Lovink (secretaris) en Willem Haasnoot. Zij worden bedankt. Willem treedt af ivm te weinig beschikbare tijd door werk. Hij heeft zelf voor een vervanger gezorgd zijnde Frans van Rijn.

Frans van Rijn en Patricia van Velsen worden benoemd zonder tegenstemmen tot voorzitter respectievelijk secretaris en ze stellen zich voor.

Frans zit de vergadering verder voor.

## **10 Nieuwe amateurploeg**

Floris Vletter: 16 renners die meedoen met dit initiatief. Deze maand begonnen met trainen in Zuid-Limburg, trainingskoersen bij verenigingen in omgeving. Afgelopen zondag met koers begonnen (kwu omloop) met 7 mensen aan start. Ambitie regelmatig wekelijks met amateurrenners te rijden. Hij heeft de voorkeur dit uit te breiden. Samen trainen en tijdens koers samen rijden is belangrijk. Hij geeft uitleg over de mensen die de ploeg begeleiden. De traditionele kleur van Swift zijnde blauw is terug in het tenue voor deze ploeg.

Henk kern vraagt hoeveel renners er zijn en of er voldoende voorzieningen zijn (volgwagens bv). Floris geeft aan dat er onkostenvergoedingen zijn bij trainingsweekenden en diverse andere activiteiten. Joris Zandbergen vult aan dat de bestaande volgauto van de nieuwelingen gebruikt kan worden als deze beschikbaar is.

## **11. Vrouwenwielrennen**

Patricia van Velsen geeft aan dat ze samen met Gwen en Meike het vrouwenwielrennen (toerrijders) wil stimuleren. Het organiseren van een ladies ride staat als eerste op de planning.

## **12. Vrijwilliger van het jaar**

Jaap bedankt alle vrijwilligers en hiernaast krijgt Joris Zandbergen de benoeming als vrijwilliger van het jaar. Joris fiets al vanaf zijn jeugd bij Swift.

## **13. Uitreiking diverse prijzen**

Henk Kern belooft de mensen met bijzondere prestaties: Langste aantal km afgelopen seizoen 12.750 km ( 140,2 km?) door Joop Hoogenboom. Meeste ritten 48 in meer dan 40 weken door Jeanet Elsgeest. Totaal 44.450 km.

## **14. Honderd jarig jubileum Swift**

10 juli 2019 is de 100<sup>ste</sup> verjaardag van Swift. Dit jaar wordt er een jubileumcommissie samengesteld.

Gert geeft cadeau aan Frans van Rijn als aanmoediging voor voorzitterschap.

## **15. Rondvragen:**

De vraag wordt gesteld waar het Swift bord op het dak is? Hier wordt nog op terug gekomen. Nico geeft aan dat Gerrit Kranse bezig is met een boek over het 100 jarig bestaan van Swift. Hij vraagt of niet alle leden een boek moeten krijgen? Dit punt wordt meegenomen. Rob Hogenelst verzoekt solo op papier te houden naast de digitale voor de mensen die niet digitaal bedreven zijn. Frans neemt dit mee. Rob geeft aan 'wie het verleden niet eerd, is het heden niet weerd'. Gert geeft aan dat hij opmerkingen heeft tav communicatie en heeft zijn voorstellen op papier gezet. Deze worden eveneens meegenomen in het bestuur. Chrit heeft opmerking over die Rob heeft geplaatst. Joris benadrukt dat non-digitale communicatie belangrijk is. Nico vraagt waarom niet de oude bestuursgrootte wordt aangehouden. Er is te weinig animo voor bestuursfuncties is de ervaring. Frans geeft aan dat 5 bestuursleden hem voldoende lijkt.

## **16. Sluiting vergadering**

22.33 Frans van Rijn sluit de vergadering.